

---

# USSR 1979

## ALL-UNION POPULATION CENSUS

Unified Catalog, Version 1.0

### CONTENTS

---

Collection Summary .....	1
Permanent URLs.....	1
Overview and Background.....	1
Official Publications .....	2
Census Questionnaires .....	4

**USSR 1979. All-Union Population Census.  
Unified Catalog, Version 1.0**

Copyright © 2022 by East View Information Services, Inc.

All rights reserved. No part of this publication may be reproduced or transmitted in any form or by any means, electronic or mechanical, including photocopying, recording, or by any information storage and retrieval system, or conveyed via the Internet or a website without written permission from the publisher, except in the case of brief quotations embedded in critical articles and reviews.

Published by East View Press, an imprint of East View Information Services, Inc.

10601 Wayzata Blvd  
Minneapolis, MN 55305 USA  
[www.eastviewpress.com](http://www.eastviewpress.com)

First Edition, November 2022

## COLLECTION SUMMARY

**Title**..... Itogi Vsesoiuznoi perepisi naseleniia 1979 goda.

**Year**..... 1979

**Volumes**..... 19

**Language**..... Russian

**Publisher**..... Gosudarstvennyi komitet po statistike

**GIS Data**..... GIS data not available

**Official Publications**..... Union-level volumes by theme

**Other Publications**..... Questionnaires

## PERMANENT URLS

**Publications:** <https://dlib.eastview.com/browse/books/3870#/?sfl65=44093&sfl70=43750>

## OVERVIEW AND BACKGROUND

The population of the Soviet Union increased by 20.7 million in the nine years between the 1970 and 1979 censuses. The total population reached the figure of 262.4 million, making the Soviet Union the third most populous country in the world. After the first two censuses, the Soviet government published a wide range of basic demographic data on the characteristics of the population. The 1979 census is no exception. It includes important data on the growth and distribution of the population of the Soviet Union, urbanization, the population of all large cities, and the gender breakdowns of the population.

## OFFICIAL PUBLICATIONS

Title (Original)	Title (English)	Vol	City of Publication	Publication Year	Pages
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том I : численность населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 1: Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories and Regions	1	Moscow	1989	374
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том II : пол, возраст и состояние в браке населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей : часть I	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 2: Sex, Age and Marital Status of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories and Regions: Part 1	2.1	Moscow	1989	431
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том II : пол, возраст и состояние в браке населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей : часть II	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 2: Sex, Age and Marital Status of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories and Regions: Part 2	2.2	Moscow	1989	782
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том III : уровень образования населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей : часть I	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 3: Level of Education of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, and Regions: Part 1	3.1	Moscow	1989	408
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том III : уровень образования населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей : часть II	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 3: Level of Education of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, and Regions: Part 2	3.2	Moscow	1989	304
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IV : национальный состав населения СССР : часть I : распределение населения СССР, союзных и автономных республик, краев, областей и автономных округов по национальности и языку : книга 1	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 4: National Composition of the Population of the USSR: Part 1: Distribution of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, Regions and Autonomous Districts by Nationality and Language: Book 1	4.1.1	Moscow	1989	479
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IV : национальный состав населения СССР : часть I : распределение населения СССР, союзных и автономных республик, краев, областей и автономных округов по национальности и языку : книга 2	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 4: National Composition of the Population of the USSR: Part 1: Distribution of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, Regions, and Autonomous Districts by Nationality and Language: Book 2	4.1.2	Moscow	1989	280

Title (Original)	Title (English)	Vol	City of Publication	Publication Year	Pages
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IV : национальный состав населения СССР : часть I : распределение населения СССР, союзных и автономных республик, краев, областей и автономных округов по национальности и языку : книга 3	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 4: National Composition of the Population of the USSR: Part 1: Distribution of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, Regions, and Autonomous Districts by Nationality and Language: Book 3	4.1.3	Moscow	1989	258
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IV : национальный состав населения СССР : часть II : распределение населения отдельных национальностей СССР по полу, возрасту, языку, состоянию в браке и уровню образования : книга 1	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 4: National Composition of the Population of the USSR: Part 2: Distribution of the Population of Individual Nationalities of the USSR by Sex, Age, Language, Marital Status and Level of Education: Book 1	4.2.1	Moscow	1989	340
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IV : национальный состав населения СССР : часть II : распределение населения отдельных национальностей СССР по полу, возрасту, языку, состоянию в браке и уровню образования : книга 2	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 4: National Composition of the Population of the USSR: Part 2: Distribution of the Population of Individual Nationalities of the USSR by Sex, Age, Language, Marital Status and Level of Education: Book 2	4.2.2	Moscow	1989	291
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том V : аспределение населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей по источникам средств существования	Results of the All-Union Population Census of 1970. Volume 5: Distribution of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, and Regions by Sources of Livelihood	5	Moscow	1990	188
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том VI: число и состав семей, число рожденных детей : часть I : численность членов семей и одиночек, число и размер семей	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 6: Number and Composition of Families, Number of Children Born: Part 1: Number of Family Members and Singles, Number and Size of Families	6.1	Moscow	1990	166
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том VI: число и состав семей, число рожденных детей : часть II : состав семей, распределение членов семей и одиночек по возрасту	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 6: Number and Composition of Families, Number of Children Born: Part 2: Composition of Families, Distribution of Family Members and Singles by Age	6.2	Moscow	1990	367
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том VI : число и состав семей, число рожденных детей : часть III : число рожденных детей	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 6: Number and Composition of Families, Number of Children Born: Part 3: Number of Children Born	6.3	Moscow	1990	161

Title (Original)	Title (English)	Vol	City of Publication	Publication Year	Pages
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том VII : распределение населения СССР, союзных и автономных республик, краев и областей по общественным группам	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 7: Distribution of the Population of the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, and Regions by Social Groups	7	Moscow	1990	344
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том VIII : распределение занятого населения СССР и союзных республик по отраслям народного хозяйства	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 8: Distribution of the Employed Population of the USSR and Union Republics by Sectors of the National Economy	8	Moscow	1990	425
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IX : распределение населения СССР и союзных республик по по занятиям : часть I	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 9: Distribution of the Population of the USSR and Union Republics by Occupation: Part 1	9.1	Moscow	1990	285
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том IX : распределение населения СССР и союзных республик по по занятиям : часть II	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 9: Distribution of the Population of the USSR and Union Republics by Occupation: Part 2	9.2	Moscow	1990	368
Итоги Всесоюзной переписи населения 1979 года : статистический сборник : том X : продолжительность проживания населения в месте постоянного жительства по СССР, союзным и автономным республикам, краям и областям	Results of the All-Union Population Census of 1979: Volume 10: Duration of Residence of the Population in the Place of Permanent Residence in the USSR, Union and Autonomous Republics, Territories, and Regions	10	Moscow	1990	296

## CENSUS QUESTIONNAIRES

Title (Original)	Title (English)	City of Publication	Publication Year	Pages
Всесоюзная перепись населения 1979 года : форма	All-Union Population Census of 1979: Form	Moscow	1979	5